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24. april 2014 
Emne: 
Referat fra ordinær generalforsamling afholdt d. 02. april 2014. 
 
Ref.: 
Indkaldelse til ordinær generalforsamling. 
 
1. Deltagelse. 
Der deltog i alt 24 medlemmer, hvoraf de 4 var bestyrelsesmedlemmer. 
Bestyrelsesmedlem Ejnar Langhoff-Jensen deltog ikke p.g.a sygdom. 
 
2. Dagsorden. 

a. Valg af dirigent (Bestyrelsen foreslår Jeannette Godske). 
b. Formandens beretning. 
c. Aflæggelse af regnskab. 
d. Fastlæggelse af kontingent (Bestyrelsen foreslår et årligt kontingent på 500 kr.). 
e. Behandling af indkomne forslag (Fremsendes senest 8 dage forud for 

generalforsamlingen på email: info@orionvej.com. eller i en af 
bestyrelsesmedlemmernes postkasser. 

f. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter (Ønsker genvalg). 
g. Valg af revisor og revisorsuppleant (Ønsker genvalg). 
h. Eventuelt. 

 
Ad. Pkt. 2.a. Valg af dirigent. 
Bestyrelsen havde foreslået Jeannette Godske. Jeannet var imidlertid fraværende pga. 
sygdom, hvorfor bestyrelsen foreslog Dejvid Noinovic, idet der ikke var andre forslag fra 
generalforsamlingen. 
 
Ad. Pkt. 2.b. Formandens beretning. 
Formandens beretning blev godkendt af generalforsamlingen. Beretningen kan læses på 
foreningens hjemmeside. 
 
Ad. Pkt. 2.c. og d. Aflæggelse af regnskab/fastlæggelse af kontingent. 
Foreningen har for nærværende ikke noget regnskab at fremlægge, idet første indbetaling 
skal være foreningen i hænde senest 31. maj 2014. Bestyrelsen foreslog et årligt 
kontigentbeløb på 500 kr. hvilket blev godkendt af generalforsamlingen. Indbetalingen skal 
ske via netbank til foreningen. Der vil for sidste gang blive omdelt en ”flyers” til medlem-
merne vedrørende betalingsfristen. Fremover vil al kommunikation til medlemmerne foregå 
via hjemmesiden. 
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Ad. Pkt. 2.e. Behandling af indkomne forslag. 
Bestyrelsen havde modtaget et forslag til drøftelse. Forslaget gik ud på etablering af 
vejbump på Orionvej. Generalforsamlingen besluttede efter en kort drøftelse, at udskyde 
spørgsmålet til næste ordinære generalforsamling, især fordi det skal undersøges 
hvorledes det evt. vil påvirke snerydning, brandvej samt renovationskørsel på Orionvej. 
Bestyrelsen vil undersøge disse forhold og have et svar til næste ordinære general-
forsamling. 
 
Ad Pkt. 2.f. og g. Valg af bestyrelsesmedlemmer/revisor samt suppleanter. 
Den siddende bestyrelse, revisor samt suppleanter blev alle genvalgt. 
 
Ad Pkt. h. Eventuelt. 

 En del medlemmer var i tvivl om hvad og hvordan overtagelsen af de grønne områder 
vil blive gennemført, især i forbindelse med hvor meget der skal vedligeholdes af 
foreningen. Foreningen har endnu ikke overtaget noget fra kommunen. Bestyrelsen 
fremlagde de spørgsmål der blev rettet til kommune i forbindelse med første 
gennemgang og afventer fortsat svar fra kommunen. Der blev redegjort for hvilket 
områder der er påtænkt at skulle blive overtaget. 

 Der blev fra medlemmernes side fremsat et ønske om at samtlige regnvandskloaker 
blev fotograferet forud for en egentlig overtagelse. Dette vil bestyrelsen fremlægge for 
kommunen. 

 Medlemmerne fremlagde også ønske om at bestyrelsen skal forhøre sig ved andre 
grundejerforeninger om hvorledes overtagelsen har fundet sted og om der er noget der 
skal tillægges særlig opmærksomhed. 

 Bestyrelsen kom med et forslag om at foreningen skulle melde sig ind i den lands-
dækkende Forening for Grundejerforeninger, hvilket generalforsamlingen kunne 
tilslutte sig. 

 Bestyrelsen fik kompetence til at hyre en advokat i forbindelse med overtagelsen fra 
kommunen, såfremt det blev fundet økonomisk og nødvendigt for at tilsikre den 
nødvendige rådgivning. 

 
 

Einer Langhoff-Jensen Jens Kristensen                 Ivan Thorsen 
Orionvej 63  Orionvej 159         Orionvej 53B 
(fravær) 
 
 
Bjarne Rasmussen  Dejvid Noinovic          
Orionvej 117  Orionvej 99          
   (tillige dirigent)   
 


